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prehovorila o pandemických protokoloch
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USA: Počas pandémie covidu dostali zdravotné sestry v Kalifornii príkaz zabíjať pacientov
prostredníctvom smrtiacich „liečebných protokolov“, ktoré im poskytli zdravotnícke úrady.

Gail Macraeová, zdravotná sestra z Nemocnice Kaiser Permanente v Santa Rosa, nedávno
poskytla rozhovor Stevovi Kirschovi, v ktorom sa podelila o hrôzy, ktorých bola svedkom počas
pandémie.

Jednou z najviac znepokojujúcich vecí, ktoré spomenula, bola skutočnosť, že obrovské množstvo ľudí
zomrelo nie v dôsledku covidu, ale v dôsledku smrteľných „liečebných“ protokolov, ktoré americké
Centrum pre prevenciu a kontrolu ochorení (CDC) nútilo nemocnice a lekárov dodržiavať.

(Poznámka redakcie: Na Slovensku podobné protokoly nariaďovalo nemocniciam ministerstvo
zdravotníctva pod vedením ministrov Krajčího a neskôr Lengvarského.)

Rozhovor zdravotnej sestry Gail Macraeovej a Steva Kirscha si môžete vypočuť tu (v angličtine):

Nurse Gail Macrae reveals stunning facts about the COVID vax and protocols

Portál Infowars.com k téme uvádza:

Steve Kirsch tvrdí, že Macraeová aj lekár na jednotke intenzívnej starostlivosti, s ktorým sa po
rozhovore skontaktoval, odhadli, že zhruba 90% tých, ktorí zomreli, boli v skutočnosti zabití
protokolmi na „liečbu“ covidu než samotným vírusom.

Toto číslo podporil aj Dr. Paul Marik, skúsený lekár a bývalý profesor medicíny, ktorý je predsedom
organizácie Front Line COVID-19 Critical Care Alliance (Aliancia kritickej starostlivosti prvej línie
pre Covid-19).

Kirschovi povedal, že 90% považuje za reálny odhad. Dr. Marik pracoval na JIS-ke počas pandémie a
mal veľmi vysokú úspešnosť záchrany pacientov s covidom. Uvádza, že takmer 100% z nich zachránil
pomocou vlastného protokolu.

Po príkaze nadriadených prejsť na „nemocničný protokol“ v súlade s pokynmi CDC však sedem z jeho
nasledujúcich siedmich pacientov zomrelo, vrátane jedného mladého 22-ročného muža.

Následne zo svojej funkcie odstúpil, pretože mu nemocnica nechcela dovoliť zachraňovať životy
pacientov.

Termín „pandémia neočkovaných“ zaviedli len na základe predvolených
nastavení softvéru

Macraeová poskytla vysvetlenie, prečo toľko nemocníc, štátnych orgánov a médií hlavného prúdu
tvrdilo, že po spustení očkovania sa pandémia Covid-19 údajne zmenila na „pandémiu
neočkovaných“.
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Povedala, že počítačové systémy na uchovávanie nemocničných záznamov, ako je napríklad systém
EPIC, boli nastavené tak, že všetci pacienti, ktorí boli prijatí s covidom, boli systémom automaticky
označení ako „neočkovaní“ a sestry nedostali pokyny, ako to v systéme zmeniť.

Hoci si do svojich písomných záznamov zaznačili skutočný očkovací status každého pacienta,
štatistiky, ktoré nemocnice hlásili, boli založené na prednastavenom políčku očkovacieho statusu v
elektronickom zázname a nie na ručne písaných poznámkach každého pacienta.

Tento špecifický scenár sa odohrával v Kaiserovej nemocici. Nie je známe, koľko pacientov v systéme
EPIC bolo nastavených s rovnakým predvoleným nastavením ako „neočkovaní“.

Macraeová sa podelila aj o svoj cenný pohľad na to, čo sa stalo po zavedení vakcín proti Covidu-19.
Povedala, že po prvej dávke zaznamenali veľmi veľa prípadov anafylaxie. Zdravotníci sa však o tom
príliš zdráhali hovoriť, pretože sa báli, že budú prepustení.

Kirsch poznamenáva, že v 3. fáze štúdie Pfizeru neboli hlásené žiadne prípady anafylaxie medzi 22
000 účastníkmi štúdie, ktorí boli zaočkovaní. To znamená, že očkovanie malo byť okamžite prerušené
vzhľadom na obrovský rozpor medzi tým, čo tvrdil výrobca vakcíny a tým, čo sa skutočne dialo, keď
ju ľudia začali dostávať.

Po zavedení vakcíny boli pacienti prijímaní do nemocníc s nezvyčajnými
príznakmi

Macraeová uvádza, že po zavedení vakcín v marci 2021 mnohí pacienti boli prijatí s nezvyčajnými
príznakmi, ako sú nové poruchy zrážanlivosti krvi, ktoré sa predtým nevyskytovali, mŕtvice, srdcové
abnormality, rýchly nástup demencie a autoimunitné stavy.

Objavilo sa tiež veľa zriedkavých nežiaducich udalostí, ktoré sa vyskytovali s frekvenciami, ktoré boli
predtým nevídané.

Napríklad, jej nemocnica za posledných deväť rokov zaznamenala len dva prípady pacientov s
Guillain-Barreho syndrómom. Po zavedení covidových vakcín zaznamenali dva prípady u jedincov,
ktorí boli očkovaní za posledných 24 hodín, a celkovo štyri prípady v rozpätí iba šiestich týždňov.

Dodala, že mladší ľudia začali prichádzať do nemocnice s nezvyčajnými príznakmi v rovnakom čase,
ako boli vakcíny zavedené pre ich konkrétnu vekovú skupinu. Iný lekár, s ktorým hovoril Kirsch v
nemocnici, kde pracovala Macraeová, ho informoval, že vakcíny viedli k zvýšeniu úmrtnosti v
nemocniciach zo všetkých príčin o 80%.

Podľa Macraeovej boli niektorí zdravotnícki pracovníci varovaní, že ak nahlásia vedľajšie účinky do
systému hlásenia nežiaducich udalostí vakcín (VAERS), bude to mať za následok ich prepustenie.

Mnohí lekári sa dodnes k tejto téme nevyjadrujú, pretože sa obávajú, že prídu o prácu, poškodia si
dobré meno alebo prídu o ťažko nadobudnutú lekársku licenciu.
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